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Članak 5. Prijedlog Zavoda za brodostrojarstvo o osnivanju katedre za  

brodogradnju na Zavodu za brodostrojarstvo

primjedbe na čl. 5. Izmjena i dopuna Statuta  Prijedlog o osnivanju katedre brodogradnje na Zavodu za 
brodostrojarstvo je loš i dodatno će oslabiti vec iznimno slab postojeći Zavod za brodostrojarstvo.
Na isti prijedlog sam na sjednicama Zavoda davao primjedbe, iste sam davao i u pisanom obliku i 
Dekanu, no očito bezuspiješno stoga koristim i ovu mogućnost da skrenem pažnju na neke činjenice.
Temeljenje činjenice da je prijedlog navedene katedre negativan nalazi se u tome da postojeći Zavod za 
brodostrojarstvo danas na Zavodu ima 18 zaposlenika, a od toga je bitno naglasiti da je samo  4 
nastavnika u znanstvenom nastavnom zvanju su izborom iz tehnologije prometa u punom radnom 
vremenu,  a od toga samo 3 su brodostrojari, a 1 je samo upravitelj stroja. 
Zadnji asistent je ujedno i jedini koji je u zadnjih 20 ak godina uspio doktorirati davne 2012. godine u 
zadanom roku (u 59 godini života) u području tehnologije prometa i izabrao se u znanstveno nastavno 
zvanje tehnologije prometa, no otišao je u mirovinu.
Osim toga naši studiji su Statutom definirani kao područje Tehničkih znanosti, polje tehnologija prometa 
i transporta, grana pomorski i riječni promet, dakle mi smo POMORSKI FAKULTET, koji ujedno podlježe i 
međunarodnim standardima (STCW) pa tako studenti stjeću i međunarodne kompetencije a isto tako i 
polaznici koji već imaju završenu srednju Pomorsku školu i moraju imati kao časnici minimum 36 
mjeseci plovidbe, trebaju upisati naš Poseban program kako bi stekli kompetencije za polaganje 
časničkog ispita upravljačke razine, a sve sukladno međunarodnim propisima.
Postavlja se logično pitanje npr. treba li nastavnik koji predaje na sveučilišnom studiju medicine kirurgiju 
biti kirurg? Odnosno treba li imati kompetencije iz kirurgije ili može biti npr.  biran za polje veterine pa 
predavati studentima kirurgiju na Medicinskom fakultetu jer je to isto znanstveno područje

ne osnivati Katedru
prijedlog nije usvojen jer je na Zavodu za brodogradnju kvalificiranom većinom usvojen 

prijedlog za osnivanje katedre. U skladu s pozitivnim propisima navedeni prijedlog je 
valjalo usvojiti.

2 Članak 16. 

Na prvoj sjednici vijeca ove akademske godine imenovan je pomoćnik dekana.Na prvoj sjednici vijeca 
ove akademske godine imenovan je pomoćnik dekana.
Ista funkcija nije postojecim statutom definirana. Stoga se postavlja pitanje zasto je I na osnovu čega 
fakultetsko vijeće biralo nekog za nešto ako to nešto ne postoji?
Ako je to osobna dekanova odluka onda nije ni trebala ici na vijeće na odlučivanje. Kako nije ni 
postoječim, a ni novim prijedlogom definirana uloga i kriteriji pomoćnika postavlja se pitanje kako netko 
moze biti član Uprave fakulteta, sjediti na kolegiju, a istovremeno i predsjednik Sindikta što je to sada.

Ispada da po novom prijedlogu pomoćnik dekana koji je blizak suradnik dekanu (ili bi trebao biti) nije ni 
član vijeća, a ni član kolegija, a pomaže Dekanu jer je pomoćnik. Sada je to iznimno je jer je sadasnji 
pomoćnik redoviti profesor u trajnom izboru ali to je mogao biti netko drugi koji nije u tom izboru.

 Komentar na članak 16. U predloženim izmijenama Statuta kao članova fakultetskog vijeća nema 
nastavnika za izborom u znanstveno nastavno zvanje docenta, a ni izvanrednih profesora. Ispada kao da 
u znanstveno nastavnoj djelatnosti fakulteta, a što je temeljna djelatnost,  sudjeluju samo redoviti 
profesori i oni u trajnom izboru.

U prijedlogu nema ni predstavnika suradnickih zvanja. Kao članova fakultetskog vijeća nema ni 
dekanovih najbližih suradnika, prodekana ni spomenutih pomoćnika (jer oni ne moraju nužno biti 
redoviti profesori ili redoviti profesori u trajnom izboru).

Prijedlog izmjene Statuta za novi sastav vijeca je da 21 clana direktno bira sam dekan sto je i napravio 
odmah na prvoj sjednici fakultetskog vijeca ove akademske godine, a na istoj je i pokrenuo ovaj 
postupak.
16 clanova su zavod i katedre (ako se sve katedre odobre), 15 je redovitih profesora i onih u trajnom 

( )

nema prijedloga nije bilo prijedloga


